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هدیه کاظمی: تمریناتمان در قایق های گروهی کم بود

کرونا باعث شد در هانگژو نتیجه بهتری نگیرم

دوایت بایکس و آمینو به ذوب آهن پیوستند

حاتمی: بودجه میلیاردی نداریم!

یی  یکا مر ا ه  ر ستا  ، یکس با یت  ا و د
بسکتبال  تیم  با  قم  شیمیدر  پیشین 
ذوب آهن به توافق نهایی رسید. این 
تیم پس از دو فصل بازی بدون بازیکن 
خارجی، گارد امریکایی ۳۴ ساله و ۱۹۱ 
سانتیمتری را جذب کرد. او که بازیکن 
بزرگی  تیم های  در  است  برجسته ای 
چون تورنتو رپترز، لس آنجلس لیکرز، 
پیستونز  ویت  دیتر و  اوکلاهماسیتی 
این  از  و پیش  بازی کرده   NBA در 
تیم ها در NBA G- LEAGUE توپ 
زده است. اوستنده بلژیک، گراولینز 
دانکرک و نانت فرانسه، والنسیا اسپانیا 

تیانجین، فوجیان و شنزن چین ایندیور 
مایاگوئز پورتوریکو، کارابودوی ونزوئلا 
دیگری  تیم های  یونان  المپیاکوس 
کرده  بازی  آنها  در  بایکس  که  است 
سنتر  آمینو«  »آلاده  ضمن  در  است. 
۲۰۸ سانتی متری نیجریه ای-امریکایی، 
ستاره خارجی دیگری است که جذب 

این تیم شده است.
ل  بسکتبا بی  سرمر  ، حاتمی ن  مهرا
دو  این  جذب  تأیید  ضمن  ذوب آهن 
بازیکن می گوید: »با توجه به بودجه ای 
که در اختیار داشتیم بازیکنان خوبی 
را به خدمت گرفتیم و تیم یکدستی 
داریم، شاید چند میلیارد برای هزینه 
نداشته باشیم، اما بازیکنان خوبی در 

اختیار داریم.«
ه  عهد بر  ص  خصو ر  د همچنین  و  ا
گرفتن هدایت سبزپوشان بیان کرد: 
و  ریشه دار، قوی  تیم  »ذوب آهن یک 

ز  ا  ، ست ا ن  یرا ا ل  بسکتبا ز  غا سرآ
همین رو بسیار خوشحالم که در این تیم 
حضور دارم. لیگ برتر بسکتبال امسال 
تیم ها  چراکه  بود،  خواهد  دشوارتر 
خدمت  به  را  خوبی  بسیار  بازیکنان 
گرفته اند و حتی مهره های ذوب آهن 
که در این تیم شاغل بوده اند را جذب 
کرده اند. ضمن اینکه از مجموع ۱۲ تیم 
نزدیک به ۱۰ باشگاه حداقل دو بازیکن 
مسائل  همین  و  خریده اند  خارجی 
سبب می شود لیگ دشواری پیش رو 
داشته باشیم .« سرمربی ذوب آهن با 
اشاره به پیوستن جابر روزبهانی به کادر 
فنی این تیم خاطرنشان کرد: »روزبهانی 
ذوب آهن  و  ایران  بسکتبال  سرمایه 
است؛ افتخار می کنم که در کادر فنی 
ما قرار دارد، چراکه به دلیل تجربه بالا 
سبزپوشان  برای  اثرگذار  نیروی  یک 

خواهد بود.«

وی ادامه داد: »بودجه ما نسبت به سال 
گذشته کاهش پیدا کرده است، برخی 
تیم ها هزینه بسیار زیادی کرده اند، حتی 
داشتیم  صحبت  آنها  با  که  بازیکنانی 
دیگر  تیم های  به  قیمت  برابر  سه  با 
پیوستند، در هرحال بازیکن حق دارد 
به  توجه  با  می خواستیم  اگر  نیز  ما  و 
بودجه ای که داشتیم مهره های قدیمی 
را حفظ کنیم، تنها ۴ نفر می توانستند 

برای ذوب آهن بازی کنند.«
حاتمی همچنین بیان کرد: » امیدوارم 
بتوانم سطح بسکتبال اصفهان را ارتقا 
دهم، بیشتر نفرات تیم ما بومی هستند 
و برای رسیدن به اوج به زمان نیازداریم. 
امیدوارم هواداران این شرایط را درک 
کنند، باید تیم های پایه را گسترش دهیم 
تا اصفهان در سال های آینده از مهره های 
بومی خود استفاده کند، چراکه این کار 
بهتر از بستن تیم چند میلیاردی است.«

روی خط پاراآسیایی

اهتزاز پرچم ایران در دهکده بازی ها
مراسم اهتزاز پرچم ایران در دهکده چهارمین دوره 
بازی های پاراآسیایی با حضور تعدادی از ورزشکاران و 
مسئولان کاروان ورزش کشورمان به اهتزاز درآمد. در 
این مراسم کمال جوانمرد سرپرست کاروان، مریم 
کاظمی پور نایب رئیس بانوان کمیته ملی پارالمپیک، 
آوا الداغی دختر شهید حمیدرضا الداغی سرپرست 
نمادین کاروان و نمایندگانی از ورزشکاران، کادر فنی 
و کادر سرپرستی کاروان کشورمان حضور داشتند. 
همچنین پرچم کشورهای بحرین، ژاپن، لبنان و سوریه 
در کنار پرچم کشورمان در این مراسم به اهتزاز درآمد. 
شهردار دهکده بازی های پاراآسیایی دراین مراسم به 
نمایندگان ۵ کشور حاضر خوش آمد گفت و هدایایی 
بین سرپرستان تیم ها و شهردار بازی ها رد و بدل شد.
نشسته  والیبال  ملی  تیم  کاپیتان  زارعی،  معصومه 
بانوان ایران بعد از اهتزاز پرچم ایران در دهکده بازی ها 
گفت: »لذتبخش است که توانستیم در این مراسم 
حضور پیدا کنیم. وقتی پرچم جمهوری اسلامی ایران 
به اهتزاز درآمد حس قشنگی داشتم و واقعاً به آن 
افتخار می کنیم. امیدواریم بتوانیم آنگونه که شایسته 
ورزشکاران ایرانی است عملکرد خوبی داشته باشیم.«
آتنا محمدی ها ملی پوش پارادوومیدانی هم تأکید کرد: 
»با غرور و افتخار در این مراسم حضور پیدا کردم و از 
این موضوع بسیار خوشحالم. حس بسیار فرح بخشی 
داشتم و زمانی که پرچم به اهتزاز درآمد، کمال افتخار را 
تجربه کردم. انشاالله در برابر کار سختی که دارم، بتوانم 
با تلاش بسیار زیاد پرچم کشورمان را به اهتزاز دربیاورم و 
با خواست خدا و کسب یک مدال، دل مردم شریف ایران 
را شاد کنم.« کاروان ایران قرار است با ۲۱۱ ورزشکار )۱۲۸ 
ورزشکار مرد و ۸۲ ورزشکار زن( در ۱۶ رشته ورزشی در 
بخش مردان و یازده رشته ورزشی در بخش زنان در این 
بازی ها شرکت کند. چهارمین دوره بازی های پاراآسیایی 

۲۰۲۲ تا ششم آبان در هانگژو چین برپا خواهد بود.
  

 رویارویی جذاب ایران؛ 
مدافع قهرمانی با میزبان

تیم ملی بسکتبال با ویلچر مردان ایران امروز با چین 
مدافع عنوان قهرمانی دیدار می کند. این تیم شروع 
مقتدرانه ای در چهارمین دوره بازی های پاراآسیایی 
۳۳-۹۱ مغلوب کرد.  را  افغانستان  و  هانگژو داشت 
شاگردان محمدرضا دستیار که در مسابقات جهانی 
۲۰۲۳ دبی را با عنوان سومی به پایان رساندند و خود 
را به عنوان یکی از قدرت های جدید این رشته معرفی 
کردند در بازی دوم خود در چهارمین دوره بازی های 
آسیایی هانگژو به مصاف چین، میزبان این دوره از 
بازی ها می رود. ایران در بازی های پاراآسیایی ۲۰۱۸ 
جاکارتا، با شایستگی با پیروزی بر ژاپن در دیدار فینال 
برای اولین بار قهرمان شده و اکنون به عنوان مدافع 
عنوان قهرمانی و در حالی که مسابقات جهانی را هم با 
درخشش و کسب عنوان سومی سپری کرده، در دومین 
دیدار خود به مصاف چین، میزبان مسابقات می رود. 
تیم ملی بسکتبال با ویلچر ایران در گروه A با تیم های 

افغانستان، چین، فیلیپین و تایلند همگروه است.
 

لائوس شانس آخر ایران
تیم ملی بسکتبال با ویلچر زنان در دومین مسابقه 
۳۹ بر  مرحله گروهی بازی های پاراآسیایی با نتیجه 
۴۷ شکست خورد. سومین دیدار تیم ملی هم امروز 
مقابل لائوس برگزار می شود. در این دوره از مسابقات 
تیم های کامبوج، ژاپن، تایلند، ایران، چین و لائوس 
حضور دارند که به صورت دوره ای رقابت خواهند کرد 
و در پایان این مرحله تیم های سوم و چهارم در دیدار 
رده بندی به مصاف هم می روند و تیم های اول و دوم 
گروه هم برگزارکننده دیدار فینال هستند.  بدین ترتیب 
تیم ملی بسکتبال کشورمان همچنان فرصت دارد تا در 
ادامه رقابت ها در بین چهار تیم برتر قرار گیرد و شانس 

مدال برای این تیم وجود دارد.
  

متقیان از ایران مشعل حمل می کند
هاشمیه متقیان ملی پوش پارادوومیدانی به نمایندگی 
از ایران، امروز مشعل بازی های پاراآسیایی هانگژو 
تمرینی  برنامه  در  دیروز  صبح  او  می کند.  حمل  را 
شرکت کرد تا امروز در مراسم حمل مشعل بازی های 
پاراآسیایی هانگژو به نمایندگی از کاروان ایران مشعل 

را حمل کند.
  

39 درصد اعضای کاروان ایران زن هستند
کاروان ورزشی ایران دربازیهای پاراآسیایی با حضور۸۳ 
زن، ۳۹ درصد را زنان تشکیل داده اند. مریم کاظمی پور 
معاون وزیر ورزش و جوانان و نایب رئیس کمیته ملی 
پارالمپیک با بیان این مطلب می گوید: »83 ورزشکار زن 
در این دوره حضور دارند  که سهمی حدود 39 درصدی 
دارند. این بالاترین سهم جمعیتی کاروان ایران در ادوار 
گذشته بازی های پاراآسیایی است.« به گفته او 4 رشته 
برای نخستین بار در بازیهای پاراآسیایی شرکت کرده 
اند: »در چهار رشته پاراتکواندو، پاراکانو، وزنه برداری 
بانوان و شطرنج، توان یابان برای نخستین بار شرکت 
مثل  پاراآسیایی  کاروان  بانوان  امیدوارم  کرده اند. 
کاروان آسیایی که بانوان توانستند سهم 33 درصدی از 
مدال ها داشته باشند، بتوانند اول در صحت و سلامت 
و بعد با بالاترین عملکرد، نتایج خوبی به دست آورند. 
مردم هم فرزندان خودشان را از دعای خیرشان در این 

بازی ها بی بهره نگذارند.«

شک نکنید 
تیم ملی 

برای هتریک 
سهمیه 

المپیک 
کار خیلی 

سختی دارد، 
حتی روی 
کاغذ. اما 
فراموش 
نکنید که 

ایرانی ها 
کارهای 

سخت را 
بهتر انجام 

می دهند 
تا کارهای 

راحت

تیـم  سـرمربی  حسـینی  امیـر  سـید 
والیبـال سـایپا، معتقـد اسـت جلسـه 

نبـود.  فرمالیتـه  اخیـر  فنـی  کمیتـه 
بـه کمیتـه فنـی  بـار  اولیـن  بـرای  او 
اعضـا،  بقیـه  مثـل  تـا  شـد  دعـوت 
نظراتـش دربـاره عملکـرد تیـم ملـی، 
و  فنـی  کادر  قوت هـای  و  ضعف هـا 
انتخـاب سـرمربی جدیـد را بدهد. با 
اینکـه خیلی ها معتقدنـد کمیته فنی 
فدراسـیون والیبال فرمالیته اسـت و 

داورزنـی تنهـا بـرای تأییـد انتخابـش 
امـا  می انـدازد.  راه  را  فنـی  کمیتـه 
سـرمربی تیـم والیبـال سـایپا قبـول 
نـدارد: »ایـن جلسـه کمیتـه فنـی بـا 
جلسـات دیگـر فـرق می کـرد و واقعـاً 
فرمالیتـه نبود. همـه آنهایی که آمده 
راحـت،  را  حرف هایشـان  بودنـد، 
خیلـی صریـح و بـدون رو دربایسـتی 

زدنـد. داورزنـی هـم راحـت حرف هـا 
را پذیرفـت. بـه نظـرم راهـکار خوبـی 

بـرای تیـم ملـی دربیایـد.«

بهترینمربیراانتخابمیکنیم
مربـی  بهتریـن  بـار  ایـن  او  نظـر  بـه 
ایـن  »احساسـم  می شـود:  انتخـاب 
اسـت کـه این بار فدراسـیون بهترین 

گزارش یک

مهری رنجبر
خبرنگار

پریسا غفاری
خبرنگار

انتخـاب می کنـد.  بـرای تیـم ملـی  را 
بـه  10 روزه  البتـه کمیتـه فنـی مهلـت 
داورزنی داده تا از بین لیستی که دارد، 
3 یـا 4 گزینه اصلی اش را انتخاب کند 
و بـا اولویـت بنـدی در جلسـه بعـدی 
بـا بررسـی رزومـه و برنامه هایشـان، 
سـرمربی جدید را معرفی کنیم. البته 
در جلسـه اول دربـاره هیـچ گزینـه ای 
بـرای سـرمربیگری تیـم ملـی حرفـی 

زده نشـد.«

تنهاکادرفنییافدراسیون
مقصرنیست

عامـل  ا  ر فنـی  ر  د کا تنهـا  حسـینی 
ناکامـی تیم ملـی نمی دانـد: »به نظرم 
و  بازیکنـان  فنـی،  کادر  ضعف هـای 
ثیـر  تأ تیـم  ناکامـی  در  فدراسـیون 
داشـت و تنهـا کادر فنـی، بازیکـن یـا 
حتـی   ، نـد نبود مقصـر  ن  سـیو ا ر فد
قضیـه  ایـن  از  هـم  والیبـال  جامعـه 
مسـتثنی نبـود. به هر حال مشـکلاتی 
وجـود داشـت که اجـازه نـداد والیبال 

بـه جایـگاه مـد نظـرش برسـد.«

تیمملیکارسختیدارد
او هـم موافـق اسـت تیـم ملـی سـال 
آینـده بـرای تکـرار سـهمیه المپیـک 
2024 پاریس کار راحتی ندارد: »شک 
نکنید تیم ملی برای هتریک سهمیه 
دارد،  سـختی  خیلـی  کار  المپیـک 
حتـی روی کاغذ. امـا فراموش نکنید 
کـه ایرانی هـا کارهـای سـخت را بهتـر 
انجـام می دهنـد تـا کارهـای راحـت. 
امـا فدراسـیون و بازیکنـان بـه جایـی 
دوبـاره  می خواهنـد  کـه  رسـیده اند 
والیبـال به روزهـای اوجش برگردد.«

دنبالمربیآزادهستیم
عضـو کمیتـه فنـی فدراسـیون، دلیل 
فرصـت  بـه  را  آزاد  مربـی  انتخـاب 
بـرای کار در تیـم ربـط می دهـد: »هـر 
مربی ای که انتخاب شـود باید خیلی 
زود دسـت بـه کار شـود، بـه همیـن 
دلیل داورزنی دنبال مربی آزاد اسـت 

تـا بـه محـض امضـای قـرارداد، کار را 
بـا رصـد بازیکنـان در لیـگ ایـران و 
لژیونرها در لیگ اروپا شروع کند. او 
بایـد همـه بازیکنـان را زیر نظـر بگیرد 
تـا لیسـتش را بـا بهترین هـا ببنـدد.«

مربیبایدازهمینحالاکارش
راشروعکند

طولانـی شـدن لیـگ هرچنـد کمـک 
می کنـد، بازیکنـان آمـاده وارد اردوی 
بـرای  را  کار  امـا  شـوند،  ملـی  تیـم 
سـرمربی جدید سخت می کند، مگر 
اینکـه بـه گفتـه حسـینی بـا مربیـان 
تیم هـای لیـگ برتـری تعامـل کنـد: » 
مربـی جدیـد بایـد از حـالا بیایـد و در 
لیگ، بازیکنان ملی پوش و لژیونرها 
را بشناسـد تـا بازیکنـان مدنظـرش را 
طبق برنامـه اش انتخاب کند. بدون 
برنامه ریـزی  بایـد  سـرمربی  شـک 
تیم هـا  تمریـن  ولاسـکو  مثـل  کنـد، 
را از نزدیـک می دیـد و قبـل از لیـگ 
مـی داد  راهـکار  تیم هـا  مربیـان  بـه 
شـود.  یکسـان  تیم هـا  تمرینـات  تـا 
بایـد  هـم  جدیـد  مربـی  نظـرم  بـه 
مربیـان  بـه  کوچـک  آموزش هـای 
تـا بازیکنـان یکپارچـه آمـاده  بدهـد 
بـا  بایـد  شـوند. در واقـع باشـگاه ها 
برنامـه سـرمربی جدیـد بازیکنـان را 
از لحـاظ بدنـی آمـاده کننـد و تحـت 
کنتـرل او باشـند. حتی دسـتیارانش 
را هـم بایـد خیلـی زود انتخـاب کنـد 
تـا اطلاعـات کامـل دربـاره بازیکنـان 
را بـه او بدهنـد. اگـر کار طبـق برنامـه 
منسـجم پیـش بـرود در همین زمان 

کـم هـم کار در می آیـد.«
یپا  سـا ل  لیبـا ا و بی  مر سـر لبتـه  ا
ن  ما ز سـا ی  ز ا نـد ه ا ا ر د  پیشـنها
تیم هـای ملـی را هـم می دهـد: »بـه 
حـالا  همیـن  از  اسـت  بهتـر  نظـرم 
سـازمان تیم هـای ملـی بـرای کمـک 
به تیم ملی راه اندازی شـود. سـازمان 
تیم هـای ملی، این چند ماه می تواند 
کمک بزرگی به سرمربی جدید برای 

صعـود تیـم بـه المپیـک کنـد.«

این جلسه کمیته فنی با بقیه فرق داشت

حسینی: اسم هیچ مربی برده نشد

روی سبد

فرنگی کاران در صدر رنکینگ جهان
رنکینگ جدید برترین فرنگی کاران جهان از ســـوی اتحادیه 
جهانی کشـــتی اعلام شـــد. با برگـــزاری بازی های آســـیایی 
چین، رنکینـــگ جدید برترین فرنگی کاران جهان از ســـوی 
اتحادیه جهانی کشـــتی اعلام شـــد که در میان فرنگی کاران 
ایران، علیرضا مهمدی در ۸۲، محمدهادی ســـاروی در ۹۷ 
و امین میـــرزازاده دروزن ۱۳۰ کیلوگرم در صـــدر قرار دارند و 
پویـــا دادمرز و مهدی محســـن نژاد در رده ســـوم اوزان خود 

جای دارند.

قزاقستان؛ سومین حریف هندبال
تیم ملی هندبال بعد از شکســـت کویت، امروز در سومین 
بـــازی انتخابی المپیک بـــه مصاف قزاقســـتان می رود. تیم 
وســـلین وویویچ که درگروه دوم رقابت های قهرمانی آســـیا 
و انتخابـــی المپیک با ژاپـــن، کویت، قزاقســـتان و بحرین 
همگروه اســـت، بعـــد از شـــروع رقابت ها با باخـــت مقابل 
ژاپن، در دومیـــن بازی کویت را 28-29 بـــرد وانتقام باخت 
در مرحلـــه یک چهـــارم نهایی بازی های آســـیایی را گرفت. 
ملی پوشـــان هندبـــال ســـاعت11 صبـــح امروز در ســـومین 
بازی به مصـــاف قزاقســـتان می روند. درپایـــان رقابت های 
انتخابـــی المپیک قاره آســـیا تیم قهرمان ســـهمیه المپیک 

. می گیرد

مدال های دواتلون زنان در آسیای میانه
مدال هـــای طلا، نقـــره و برنز مســـابقات دواتلـــون قهرمانی 
آســـیای میانـــه بـــه ملی پوشـــان ایـــران رســـید. مســـابقات 
قهرمانـــی آســـیای میانـــه صبح دیروز بـــه میزبانـــی ائل گلی 
تبریز برگزار شـــد کـــه حدیث نصرآزادانی دختـــر دواتلون کار 
ایرانی قهرمان شـــد، شـــکوه طیاره و ریحانـــه خاتونی هم به 

ترتیـــب نقره و برنـــز گرفتند.

خبر کوتاه

 هدیـــه کاظمـــی ملـــی پـــوش آب های 
آرام در هانگـــژو نتوانســـت مدالی بهتر 

از برنـــز بگیرد.
او کـــه در جاکارتـــا نقـــره گرفتـــه بـــود، 
نتوانســـت مدالـــش را در هانگـــژو ارتقا 
بدهـــد تـــا بـــه نظـــر برســـد دچـــار افتی 

نســـبی شـــده است.
کاظمی که خودش هم انتظار نتیجه ای 
بهتـــر داشـــته، معتقـــد اســـت ابتـــلا به 
کرونا آن هم 2 هفته به مســـابقات تاثیر 

منفی در روند نتیجه او داشـــته اســـت.
او معتقـــد اســـت بخاطر بیمـــاری اش 2 
هفتـــه مانده بـــه مســـابقات، در هانگژو 
نتوانســـته نتیچه بهتری بگیرد:»ما قبل 
از بـــازی های آســـیایی نتایـــج خوبی را 
چـــه در مســـابقات قهرمانی آســـیا و چه 

در مســـابقات جهانی گرفتیم.
شـــاید انتظـــار مـــی رفـــت کـــه مـــن در 
هانگـــژو مـــدال نقـــره را تکـــرار کنـــم یا 
طلا بگیرم.اما بعد از مسابقات جهانی 
آلمان مریضی ســـختی گرفتم که باعث 
شـــد حدودا 2 هفتـــه از تمرینـــات دور 

عنوان یک ورزشکار ســـعی کردم تا حد 
ممکن از تجربیات پدرو استفاده کنم. 
بـــه هرحال ایشـــان بـــه نوبـــه خودش 

تاثیرات مثبتی روی تیم داشـــت.
مـــن فکر مـــی کنم همـــه  ما بـــه حدی 
از حرفـــه ای بودن رســـیده ایم که همه 
چیز به کادرفنی  بســـتگی نداشته باشد 
و خودمان بتوانیم یک سری از مسائل 

بمانم.اگـــر این بیمـــاری پیش نمی آمد 
حداقل انتظارات خودم بیشتر برآورده 

. شد می 
بیماری ام نوع پیشـــرفته کرونا بود  که 
متاســـفانه ریه ام را درگیر کرد . پزشـــک 
اجازه هیچ نوع تمرینـــی نمی داد واین 
2 هفتـــه خانـــه نشـــینی خیلی مـــن را 

عقـــب انداخت.«
را دلیـــل  ناکافـــی  کاظمـــی تمرینـــات 
عـــدم نتیجـــه در قایـــق هـــای گروهی 
می داند:»چـــه در قایـــق 2 نفره و چه در 
قایق 4 نفره هیچ مشـــکلی نداشـــتیم. 
. نهایـــت تلاش خـــود را انجـــام دادیم 
وجـــدان درد  پایـــان  خـــط  از  بعـــد  و 

نداشـــتیم.
از نظـــر فنـــی تمرینـــات گروهـــی ما کم  
بـــود در صورتـــی کـــه تیـــم هـــای دیگر 
تمرکـــز زیـــادی روی تمرینـــات گروهی 

. شتند ا د
مســـاله اصلـــی ایـــن اســـت کـــه بقیـــه 
رقبا هم کم نگذاشـــتند.همه کشـــورها 
ســـرمایه گذاری زیـــادی کرده انـــد و روز 

بـــه روز در حال پیشـــرفت هســـتند.«
ملـــی پـــوش قایقرانی برخـــلاف خیلی 
از ملی پوشـــان دلیل ضعف تیـــم را در 
هانگژو کادر فنی نمی داند:»فدراسیون 
قطعا بررسی کرده که پدرو را استخدام 
کرده اســـت.این مســـائل باید توســـط 
کمیتـــه فنی بررســـی شـــود امـــا من به 

را مدیریت کنیم.
بـــه  رفنـــی  د کا و  و  ر پـــد رد  مـــو ر  د
تصمیمـــات فدراســـیون اعتمـــاد کردم 
و خداراشـــکرنتیجه این اعتمـــاد را هم 
حداقـــل در مـــورد نتایـــج خـــودم چه 
در مســـابقات قهرمانـــی آســـیا، چه در 
مســـابقات جهانی و چـــه در بازی های 

آســـیایی دیـــدم.«

قایقرانی

فائزه زمانی
خبرنگار


